
  JUDETUL IALOMITA
CONSILIUL LOCAL STELNICA

PROCES VERBAL

            Incheiat astazi 30.07.2019  in sedinta ordinara  a Consiliului Local Stelnica , udetul
Ialomita orele 17,00 in  baza Dispozitiei Primarului nr. 163/24.07.2019  si OUG nr. 57/2019
privind Codul administrativ,
              La sedinta participa un numar de  11  consilieri si anume ; Alvadanei Mita, Avram 
Ionela, Constantin Lucian, Dogaru Lenuta,  Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion 
Mădălin,  Nan Georgeta, Rosu Adrian, Valeanu Ani Titela, Zainea Ancuta. La sedinta mai 
participa  doamna primar Decu Fănica, domnul secretar  Mănăilă Petrică    și  doamna contabil 
Stroe Geta 
       Sedinta este deschisa de catre domnul Manaila Petrică,  care arată  faptul ca sedinta se 
desfasoara in conditii  legale  fiind prezenti  11  consilierii in functie  din 11 cat constituie  
Consiliul Local, după  care supune la vot   procesul verbal de la sedinta  ordinară  din luna iunie
2019, cu eventuale obiectii.  
    Domnul consilier  Constantin Lucian se înscrie la cuvânt  și  precizează  că nu este menționat 
integral  in procesul verbal, interventia sa de la ultimul punct” Alte discuții”, care s-a derulat in 
doua  etape , nu se regăsesc  problemele ridicate in cea dea doua  etapă.
   Domnul secretar Mănăilă Petrică  intervine  și   precizează că a redactat  exact așa cum a fost 
inregistrate discuțiile, dar  bineînțeles  intr-un mod mai concis,  in multe situații se vorbeste  
unul peste celalat și nu se mai întelege nimic. 
      Nu  mai sunt  discuții procesul   verbal de la ședință ordinară  din luna  iunie
si se votează astfel;
- 10  voturi  pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela,  Dogaru Lenuta, Dumitrache Mihaela,
Marin Ionel, Mitan Ion Mădălin,  Nan Georgeta, Rosu Adrian, Valeanu Ani Titela, Zainea
Ancuta)
 - o abținere (Constantin Lucian) 
   Doamna    presedinte de sedinta  Dumitrache Mihaela   prezinta ordinea de zi  a sedintei  
aceasta fiind inaintată domnilor consilieri in timp util dupa cum urmeaza:
1. Proiect de hotarare privind  rectificarea  bugetului  local  pe anul 2019- initiator primar Decu 
Fanica.
 2. Proiect de hotarare  privind aprobarea contului de executie  pe trim. II  anul 2019- initiator 
primar Decu Fanica.
3. Proiect de hotarare privind scoaterea din funcţiune  și casarea  unor mijloace fixe şi obiecte 
de inventar,  din proprietatea privată a comunei  Stelnica- initiator primar Decu Fanica.
4. Proiect de hotarare  privind  aprobarea  Regulamentului de Organizare și Funcționare a  
Serviciului public de salubrizarea  al  comunei Stelnica, județul Ialomița - initiator primar Decu 
Fanica
 5. Proiect de hotarâre privind aprobarea  indicatorilor tehnico- economici  , pentru obiectivul  
de investitii"BRANȘAMENTE  LA SISTEMUL DE CANALIZARE MENAJERA – 
COMUNA STELNICA , JUDETUL IALOMITA-etapa II  - inițiator  primar Decu Fănica.
 6. Proiect de hotarâre  privind aprobarea   cofinantarii  de la bugetul local  pentru categoriile de
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cheltuieli  care nu se finanteaza de la bugetul de stat prin PJDL – Ialomita 2019  , pentru 
obiectivul   de investiții :BRANȘAMENTE  LA SISTEMUL DE CANALIZARE 
MENAJERA – COMUNA STELNICA , JUDETUL IALOMITA-etapa II”- inițiator  
primar Decu Fănica.                      
 7.Alte discutii. 
   Se supune la vot   ordinea  de zi   si se votează cu;
- 11  voturi  pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian, Dogaru Lenuta, 
Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion Mădălin, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava 
Ani Titela, Zainea Ancuta)
    Se trece la punctul  nr.1 de pe ordinea de zi si  anume :  Proiect de hotarare privind
rectificarea  bugetului  local  pe anul 2019- initiator primar Decu Fanica.
      Doamna consilier  Avram Ionela,  presedintele comisiei  pentru buget, finante, programe de 
dezvoltare, administrarea domeniului public si privat   prezinta raportul comisiei de specialitate,
ce a avizat favorabil acest proiect de hotarare.        
  Doamna primar Decu Fanica da citire proiectului de hotarare si  expunerii de motive , dupa 
care  dă cuvăntul doamnei contabil Stroe Geta, pentru a prezenta raportul  de specialitate.
   In  continuare doamna contabil Stroe Geta  prezintă  raportului de specialitate  prin care se 
propune majorarea  bugetului local cu suma de 45 mii lei,  atat la capitolul de venituri cât si de 
cheltuieli, după care  le detaliază  pe fiecare articol, precum si virarile de credite de la un capitol
la altul.
 Doamna    presedinte de sedinta Dumitrache Mihaela  invita pe domnii consilieri la discutii 
pe marginea acestui punct de pe ordinea de zi;
    Doamna consilier Zainea Ancuța se înscrie la cuvânt și întreabă  ce destinație are suma de 20 
mii lei prinsă la servicii religioase.
   Doamna contabil Stroe feta intervine  și precizează că  este alocată pentru parohii, mai precis 
pentru Biserica de la Maltezi, în completarea sumei de 30 mii lei ce  a fost alocată la aprobarea 
bugetului local. 
  Doamna   consilier Zainea Ancuța  intervine si  întreabă, concret ce se va face cu acesti bani.
  Doamna primar Decu Fănica intervine si raaspunde că se va reabilita acoperișul  Bisericii 
Maltezi, fiind într-un stadiu avansat de degradare, avand consecințe si asupra picturii.
   Doamna consilier Zainea intervine  si solicită lămuriri  cu privire la  modificările din lista de 
investiții.
 Doamna contabil Stroe Geta intervine si  precizează că  s-a  alocat  bani la  Dispensarul uman,  
pentru plata  cotelor ,  care le vom plati la ISC , avand în vedere că  s-au  început lucrările de 
construire.
 -10 voturi pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela,  Dogaru Lenuta,  Dumitrache Mihaela, 
Marin Ionel, Mian Ion Mădălin, Nan Georgeta, Rosu Adrian,Sava Ani Titela, Zainea 
Ancuta)
-o abținere (Constantin Lucian)
   Se adopta HCL nr.40/30.07.2019
  Se trece la punctul  nr.2 de pe ordinea de zi si anume : Proiect de hotarare  privind 
aprobarea contului de executie  pe trim. II  anul 2019- initiator primar Decu Fanica.
        Doamna consilier  Avram Ionela,  presedintele comisiei  pentru buget, finante, programe 



de dezvoltare, administrarea domeniului public si privat   prezinta raportul comisiei de 
specialitate, ce a avizat favorabil acest proiect de hotarare.        
    Doamna primar Decu Fanica da citire proiectului de hotarare si  expunerii de motive , după 
care, dă cuvăntul doamnei contabil Stroe Geta, pentru a prezenta referatul de specialitate.
  In  continuare doamna contabil Stroe Geta  prezintă  raportului de specialitate care este 
structurat pe cele doua sectiuni, respectiv de functionare si dezvoltare si detaliază  veniturile  
realizate si cheltuielile efectuate in trimestrul II 2019.   
    Doamna   presedinte de sedinta Dumitrache Mihaela  invita pe domnii consilieri la discutii
pe marginea acestui punct de pe ordinea de zi;
   Doamna consilier Zainea Ancuța se înscrie la cuvănt  si precizeaza ca datorita faptului că 
materialul de ședință a fost  foarte stufos  și pus la dispozitie într-un timp scurt, nu a avut timp 
să aprofundeze acest punct drept pentru care va vota ca atare.
    Nu mai sunt discuții si se voteaza cu ; 
 -7 voturi pentru(Alvadanei Mita,  Avram Ionela,   Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Nan
Georgeta, Rosu Adrian, Sava Ani Titela) 
 - 4 abțineri(Constantin Lucian,  Dogaru Lenuta, Mitan Ion Mădălin ,Zainea Ancuta)
   Se adopta HCL nr.41/30.07.2019
  Se trece la punctul  nr.3 de pe ordinea de zi si anume ; Proiect de hotarare privind scoaterea
din funcţiune  și casarea  unor mijloace fixe şi obiecte de inventar,  din proprietatea privată a 
comunei  Stelnica - initiator primar Decu Fanica.
      Doamna consilier  Avram Ionela,  presedintele comisiei  pentru buget, finante, programe de 
dezvoltare, administrarea domeniului public si privat   prezinta raportul comisiei de specialitate,
ce a avizat favorabil acest proiect de hotarare.       
     Doamna primar Decu Fanica da citire proiectului de hotarare si  expunerii de motive , dupa 
care face referire la propunerile  de  scoatere din functiune și casare a celor două  autoturisme si 
a unor  obiecte  de inventar , făcute de către comisia de inventariere, liste care au fost anexate  
la materialul de  ședință.
    Doamna   presedinte de sedinta Dumitrache Mihaela  invita pe domnii consilieri la discutii
pe marginea acestui punct de pe ordinea de zi;
   Doamna consilier Alvădanei Mița se înscrie la cuvânt  și  întreaba cum vor fi valorificate 
aceste bunuri propuse pentru casare.
    Doamna primar Decu Fănica intervine  și precizează că după ce se va aproba  scoaterea din 
functiune și casarea acestora, masinile vor fi predate la o o societate de profil, pentru a fi 
dezmembrate și valorificate , iar obiectele de inventar, respectiv leptopuri, xerox , imprimante,  
vor fi  predate la fel la o societatate care colectează deșeuri electronice.
   Doamna consilier Alvădanei Mița intervine și întreabă de ce s-au propus pentru casare acele 
scaune, nu mai pot fi reparate.
   Domnul secretar Mănăilă Petrică intervine și precizează că acele scaune cu schelet metalic s-
au deteriorat prin manipularea  defectuoasă  atunci când au fost inchiriate cetățenilor din 
comuna Stelnica, pentru diverse evenimente, acestrea nu mai pot fi reparate, iar acele schelete 
metalice  după casare se pot valorifica.
 Domnul consilier Constantin Lucian  intervine si  este de parere că aceste scaune   nu trebuie să
fie  închiriate pentru a fi duse la domiciliul  persoanelor  fizice si daca se dau  să se faca pe baza
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de proces verbal.
   Doamna primar Decu  Fănica interviner si precizează că  acestea sunt în dotarea Caminului 
Cultural  și  se pot închiria cetațenilor pentru diverse evenimente care se organizează într-un 
cadru mai restrâns.   
   Doamna consilier Zainea Ancuța intervine  și face referire  la propunea de casare a unui 
număr de 400 de pubele, solicitand  explicații.
   Domnul secretar Mănăilă Petrică intervine și precizează ca sunt primele pubele procurate în 
anul 2012, iar datorita  manipulari  si a faptului ca au fost  tinute  în frig si căldura, s-au spart,  
ulterior  au fost înlocuite , iar acestea sunt depozitate în  incinta primariei, care la fel se vor 
valorifica,
 Domnul consilier Mitan Ion Mădălin se înscrie la cuvânt și întreabă dacă cele două 
autoturisme, pot fi predate la programul rabla, pentru a obține acele vouchere , iar in urma 
valorificării acestora putem  obtine mai multi bani decăt la dezmembrări.
   Doamna primar Decu Fănica intervine si precizează că  acele vouchere le poți folosi doar dacă
achizitionezi  o masină noua, noi ca institutie  nu putem  proceda  ca  persoanele fizice  să 
facem troc.
   Doamna consilier Nan Georgeta se înscrie la cuvânt si face referire la procedurile legale care 
se deruleaza in prezent   pentru casarea  si scoaterea din functiune a unor bunuri, fiind în 
cunoștință de cauză , pentru ca se ocupa de așa ceva la  locul de muncă.
  Doamna consilier Zainea Ancuța intervine  și îl intreabă pe domnul secretar Mănăilă Petrică in
calitate de președinte al comisiei de inventariere, despre ce truse sanitare este vorba și unde sunt
depozitate scaunele si materialele care provin de la Căminul Cultura.
   Domnul secretar Mănăilă  Petrică intervine si precizează ca sunt acele truse medicale de prim 
ajutor din dotarea primăriei, care au expirat. In continuare precizează că acele scaune mai bine 
zis scheletul metalic, sunt depozitate in curtea primăriei.
   Domnul consilier  Constantin Lucian  se înscrie la cuvănt  și face referire la acele europubele  
care sunt propșuse pentru casare, intreband dacă  au fost achizitionate  noi si daca au avut 
certificat de garanție.
   Domnul secretar Mănăilă Petrică intervine si precizează ca au fost noi cand s-au achiziționat  
si așa cum a mai spus  mai înainte, ele s-au achizitionat in anul 2012,  si datorită manipulării 
necorespunzătoare, a călduri și a gerului s-au spart și s-au inlocuit cu cele cumpărate in anul 
2016, iar garanție nu pot avea mai mult de doi ani. 
   Nu mai sunt discutii  se supune la vot si de voteaza cu:
-7 voturi pentru(  Avram Ionela,   Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion Mădălin,  
Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava Ani Titela) 
 - 4 abțineri(Alvadanei Mita ,Constantin Lucian,  Dogaru Lenuta, ,Zainea Ancuta)
   Se adopta HCL nr.42/30.07.2019
     Se trece la punctul  nr.4  de pe ordinea de zi si anume : Proiect de hotarare  privind  
aprobarea  Regulamentului de Organizare și Funcționare a  Serviciului public de salubrizarea  al
comunei Stelnica, - initiator primar Decu Fanica
    Domnul consilier Rosu Adrian, presedintele comisiei, juridice , de disciplina,  pentru 
amenajarea teritoriului , urbanism, agricultura, protectia mediului si turism, prezinta raportul 
comisiei de specialitate, ce a avizat favorabil acest proiect de hotarare.



  Doamna primar Decu Fanica da citire proiectului de hotarare si  expunerii de motive, după 
care  face referire la faptul ca regulamentul de organizare si functionare al serviciului de 
salubrizare   are un număr insemnat de pagini, fiind transmis domnilor consilieri in format 
electronic pe CD , pentru al studia.  In continuare  mentionează că s-a obținut cod fiscal  pentru 
serviciul  de salubrizare, mai este necesar aprobarea  regulamentului, darea in administrare și 
orgamigrama serviciului public de salubrizare,
  Doamna   presedinte de sedinta Dumitrache  Mihaela invita pe domnii consilieri la discutii 
pe marginea acestui punct de pe ordinea de zi;
  Doamna consilier Zainea Ancuța se înscrie la cuvânt și precizează  că a studiat  foarte atent 
acest regulament, și  face mai multe  mentiuni, pe marginea acestuia, după cum urmează;
-consideră că este preluat   din altă parte si în conținutul acestuia, sunt reglementate unele 
aspecte care  nu  se pretează la nivelul comunei Stelnica, respectiv capitolele privind   
administrarea  depozitului  de deșeuri municipale  și a  stațiilor de transfer.
- pentru a  fi  cunoscut   mult mai bine , nu este de ajuns  că a fost afișat pentru consultare timp 
de 30 de zile  și consideră  că era necesar sa se facă dezbatere publică, așa cum este precizat în 
partea de introducere   a regulamentului, prin care cetățenii să fie informați  cu privire la 
colectarea selectivă a deșeurilor, drepturile   si obligatiile  care  sunt   stabilite prin acest  
regulament.  
   Doamna primar Decu Fănica intervine  și  precizează ca vom  derula si  această actiune de 
informare  a noilor reglementări, prin   distribuirea  unor  flyere  cu toate  informațiile necesare, 
dar mai întâi trebuie să îi convingem pe o parte din cetățeni  să  predea gunoiul menajer și să nu 
il mai  depoziteze necontrolat.
   In continuare au loc discuții între doamna primar Decu Fănica și  domnii consilieri  locali, cu 
privire la  modul de organizare si functionare a serviciului de salubrizare al comunei Stelnica,   
la  disfunctionalitatile  acestui serviciu,  și reticența unor cetățeni de a se conforma  la  aceste 
reguli.
     Doamna  consilier Zainea Ancuța  intervine si ca o  concluzie, precizează că  acest 
regulament este foarte vast, unde sunt  reglementate  activitati  care nu se pretează pentru 
comuna  noastra, fiind necesar să  fie adaptat  la nevoile și  situația  comunei noastre. 
   Domnul consilier Roșu Adrian se înscrie la cuvânt si  precizează că  acest regulament  este 
întocmit în concordanță cu legislația actuală, dar trebuie adaptat la comuna noastră.
   Domnul secretar Mănăilă Petrică  intervine și precizează  că  a  citit aceast  regulament  care a
fost intocmit , conform  regulamentului  cadru    de organizare și functionare a serviciilor de 
salubrizare, aprobat prin ordinul președintelui ANRSC,  fiind de părere că este  foarte stufos  și 
trebuie extrase  doar   capitolele care  se pretează la comuna noastră.
      Doamna consilier Zainea Ancuța intervine și propune ca  acest regulament  să fie adaptat și 
renumerotat  ca urmare a dezbaterilor din cadrul ședinței și să fie pus la dispoziție domnilor 
consilieri, in forma actualizată,  în ședința următoare. 
  Doamna primar Decu Fănica intervine si precizează  că  vom  trece in revistă  toate capitolele  
și vom scoate acele reglementări  care nu se pretează  pentru comuna noastră, după care  
regulamentul va fi renumerotat    și va fi transmis  in format  electronic, domnilor  consilieri.
     Nu mai sunt discuții și se votează cu;
   -10 voturi pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Dogaru Lenuta,  Dumitrache Mihaela,
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Marin Ionel Mitan Ion Mădălin, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava Ani Titela, Zainea 
Ancuta)
- o abținere(Constantin Lucian) 
   Se adopta HCL nr.43/30.07.2019
  Se trece la punctul  nr.5  de pe ordinea de zi si anume ; Proiect de hotarâre privind aprobarea
indicatorilor  tehnico-  economici   ,  pentru  obiectivul   de  investitii"BRANȘAMENTE  LA
SISTEMUL  DE  CANALIZARE  MENAJERA  –  COMUNA  STELNICA  ,  JUDETUL
IALOMITA-etapa II  - inițiator  primar Decu Fănica.
      Domnul consilier Rosu Adrian, presedintele comisiei, juridice , de disciplina,  pentru 
amenajarea teritoriului , urbanism, agricultura, protectia mediului si turism, prezinta raportul 
comisiei de specialitate, ce a avizat favorabil acest proiect de hotarare.
  Doamna primar Decu Fanica da citire proiectului de hotarare si  expunerii de motive, după
care   face  referire  la  discutiile  de  la  comisie,   reafirmand  ca  este  vorba  de  realizarea  de
bransamente   la reteaua de canalizare  menajera  in cartierul nou si strada Cetatii, fiind vorba de
acele strazi  care vor fi asfaltate  prin PNDL II, dupa  executia  acestei investitii. In  continuare
mentioneaza  ca acest proiect a fost impartit in doua etape, pentru a se putea obtine  sumele  de
la ADI Ialomita, fiind vorba de  105 , respectiv 109  bransamente.
   Doamna   presedinte de sedinta Dumitrache  Mihaela invita pe domnii consilieri la discutii 
pe marginea acestui punct de pe ordinea de zi;
   Doamna consilier Zainea Ancuta se inscrie la cuvant si intreaba daca  acesta  lucrare  s-a scos
la licitatie, avand in vedere ca s-a  intocmit acest deviz general.
  Doamna primar Decu Fanica  intervine si precizeaza ca nu a fost scos la licitatie, dupa care
explica cum s-a procedat  pentru  a se putea   obtine  finantare  in doua etape , prin intermediul
ADI Ialomita.
   Doamna  consilier  Zainea  Ancuta  intervine  si   isi  exprima  nemultumirea  pentru   unele
cheltuili prevazute in deviz, respectiv cele cu organizarea de santier.
     Doamna primar Decu Fanica intervine si  precizeaza ca  asa este prevazut in legislatia de
specialitate  cu privire la intocmirea devizului,  dar  asta nu inseamna ca  vor fi  si  cheltuite
aceste sume.
   Doamna consilier Zainea Ancuta intervine si  precizeaza ca este prea  mare valoarea  propusa,
pentru realizarea celor 105 bransamente.
    Doamna primar Decu Fanica intervine si  precizeaza ca  aceste costuri  sunt in concordanta
cu preturile  la materialele de construcții si salariile  din acest sector .  
    Domnul secretar Manaila  Petrica  intervine si precizeaza ca  in urma derularii procedurii de
achizitie, pretul  contractului  poate fi mai mic, decat cel  prevazut in devizul general.
    Domnul consilier Rosu Adrian se inscrie la cuvant  si intreaba  care sut strazile  pe care se
vor realiza aceste bransamente si daca   statia de epurare  va putea  functiona  , dupa aceasta
etapa sau cand se vor reliza in intregime toate bransamentele din comună.
   Doamna primar Decu Fanica intervine  si precizeaza ca se vor realiza pe toate strazile din
zona noua a satului Stelnica si strada Cetatii si poate functiona cu acest numar de bransamenta,
dar bineinteles daca se vor bransa  la canalizare, majoritatea gospodariilor din aceste zone, ceea
ce este  necesar sa se transmita aceste informații  cetatenilor.
       Nu mai sunt discuții și se votează cu;



   -11 voturi pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian , Dogaru Lenuta,  
Dumitrache Mihaela, Marin Ionel Mitan Ion Mădălin, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava 
Ani Titela, Zainea Ancuta)
     Se adopta HCL nr.44/30.07.2019
  Se trece la punctul  nr.6  de pe ordinea de zi si anume ; Proiect de hotarâre  privind aprobarea
cofinantarii  de la bugetul local  pentru categoriile de cheltuieli  care nu se finanteaza de la
bugetul de stat prin PJDL – Ialomita 2019  , pentru obiectivul   de investiții :BRANȘAMENTE
LA SISTEMUL DE CANALIZARE MENAJERA – COMUNA STELNICA , JUDETUL
IALOMITA-etapa II”- inițiator  primar Decu Fănica.  
    Doamna consilier  Avram Ionela,  presedintele comisiei  pentru buget, finante, programe de 
dezvoltare, administrarea domeniului public si privat   prezinta raportul comisiei de specialitate,
ce a avizat favorabil acest proiect de hotarare.        
  Doamna primar Decu Fanica da citire proiectului de hotarare si  expunerii de motive , dupa
care  precizeaza ca este vorba de  cei 55 mii lei   de care s-a facut vorbire  si in cadrul comisiei
de specialitate.  
   Doamna   presedinte de sedinta Dumitrache  Mihaela invita pe domnii consilieri la discutii
pe marginea acestui punct de pe ordinea de zi; 
   Doamna  consilier Zainea Ancuta se inscrie la cuvant si  intreaba  ce cheltuieli vot fi finantate
cu aceasta suma din bugetul local.
     Doamna primar Decu  Fanica  intervine si raspunde ca  sunt cheltuieli cu proiectul tehnic,
avize si alte  cheltuieli neeligibile care nu sunt decontate prin acest program. 
   Nu mai sunt discuții și se votează cu;
   -11 voturi pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian , Dogaru Lenuta,  
Dumitrache Mihaela, Marin Ionel Mitan Ion Mădălin, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava 
Ani Titela, Zainea Ancuta)
     Se adopta HCL nr.45/30.07.2019   
 7.Alte discutii. 
   Domnul consilier Constantin Lucian se inscrie la cuvant si face referire  la faptul ca  s-au 
inceput lucrarile de construire  la  Dispensarul uman din satul  Stelnica , la prima vedere, 
organizarea, semnalizarea  zonei unde  se executa aceste lucrari nu se  incadreaza  in  cerintele  
prevazute de lege, in sensul ca trebuie  sa asiguri   zona , astfel incat activitatea sa se desfasoare 
fara incidente, fapt pentru  care  solicita  explicatii. 
   Doamna  primar  Decu  Fanica  intervine si precizeaza ca va lua legatura cu directorul  firmei  
care executa lucrarile , pentru a  imprejmui terenul  si  de a lua  celelalte  masuri organizatorice.
   Domnul consilier Constantin  Lucian intervine si este de parere  ca in aceste conditii, 
constructorul trebuie  sanctionat  drastic. In continuare  isi exprima nemultumirea  de modul 
cum se desfasoara  activitatea la  acest  obiectiv de investitii unde  comuna noastra  este  
beneficiar.
   Doamna primar  Decu fanica intervine si precizeaza ca aceasta lucrare   a fost scoasa  la 
licitatie  in primavara,  au depus oferte trei  societatii, iar dupa  evaluare a fost declarat 
castigator, ofertantul care a depus oferta cea mai scazuta,  numele  acestuia  fiind  SC  CINIC 
SRL  SLOBOZIA. In continuare  mentioneaza  ca  lucrarile  au inceput la sfarsitul  saptamani,  
urmand  ca in zilele urmatoare sa  discute  cu   reprezentantul  firmei ,  pentru a  se  rezolva  si 
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aceste   probleme  orgnizatorice.
   Doamna consilier  Zainea Ancuta  se inscrie la cuvant si  intreaba  unde  au fost depozitate 
lampile  schimbate si ce se va face cu ele.
   Doamna primar  Decu Fanica  intervine  si precizeaza  ca sunt depozitate in curtea  primariei  
si  vor fi valorificate , dupa ce vor fi propuse pentru casare.
    Nu mai  sunt discutii,  drept pentru care doamna  presedinte de sedinta DUMITRACHE
MIHAELA  declară  inchisă  ședința  ordinară a  Consiliului  Local  Stelnica  din  data  de
30.07.2019.

       PRESEDINTE                                                                      SECRETAR                                
DUMITRACHE MIHAELA                                                      Mănăilă Petrică
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